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1. Opening 

De VZ heet iedereen welkom en dankt in het bijzonder de leden van de RvT voor hun tijd 
en betrokkenheid bij de stichting.  

2. Terugblik activiteiten 2024 

De VZ geeft een toelichting over de grote interesse die er bestaat bij de bewoners in de 
omgeving van de Noorder IJplas. Met betrekking tot de Zijkanaal H-weg hebben maar 
liefst 51 bewoners zich aangesloten bij de claim en hun financiële bijdrage geleverd. Dat 
is een deelname van ruim 82% en beschouwen we als een zeer positieve situatie. 
Daarnaast hebben alle rechtsbijstandsverzekeraars bevestigd om namens de 
verzekeringshouders mee te betalen aan de juridische kosten.  

Voorts heeft de VZ uitleg gegeven over de selectie van het advocatenkantoor (DKVA, 
Amsterdam). VZ vraagt medebestuurslid Bart Breedijk om de juridische procedure toe 
te lichten 

3. Toelichting juridische procedure 

BB bevestigt dat het verzoekschrift door advocaten is verstuurd aan de rechtbank, dat 
deze in goede orde is ontvangen en dat de wederpartij heeft aangegeven om gebruik te 
willen maken van de mogelijkheid voor een zitting op de rechtbank om het 
verzoekschrift te bespreken 



Leden van het RVT stellen diverse juridisch-technische vragen aan BB die deze 
beantwoordt en toelicht aan de hand van het verzoekschrift. 

4. Toelichting financieel jaarverslag 

De penningmeester geeft een toelichting over het financieel jaarverslag.  De PM laat 
zien dat er voldoende financiële middelen beschikbaar zijn om de juridische procedure 
te bekostigen. RVT-lid RvdB adviseert om vaste momenten in onze planning op te 
nemen waarop we de resultaten van de procedure afzetten tegen onze criteria en de 
impact ervan bepalen voor de te verwachten kosten in de toekomst (actiepunt 1). RVT-
lid PH suggereert of het mogelijk is om de directie van het Van der Valk-hotel te vragen 
mee te betalen aan kosten in de toekomst, mocht daar evt behoefte aan zijn (actiepunt 
2). 

5. Geplande activiteiten 

De VZ geeft een overzicht mbt de activiteiten in 2025. Die zien met name op het 
toewerken naar de benoeming van de deskundige, het informeren van bewoners over de 
voortgang van de procedure en het aanleveren van relevante informatie aan de 
deskundige.  

6. Rondvraag 

De deelnemers aan de vergadering beantwoorden vragen en bespreken diverse details 
mbt de stichting en haar geplande activiteiten. 

Actiepunten 

De VZ sluit af met de twee benoemde actiepunten. Deze zullen door het bestuur worden 
opgepakt 

- Opnemen van vaste evaluatiemomenten om de resultaten van de juridische 
procedure te toetsen tegen onze criteria en de impact ervan bepalen voor onze 
financiële planning 

- Onderzoeken of het nodig is en/of er een mogelijkheid is om hotel Van der Valk te 
vragen om mee te betalen aan de kosten 

 

 


